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Interpellation – kostnadsutveckling 
Den senaste tiden har vi sett priserna stiga på i sort sätt alla varor och tjänster. Samtidigt har 
inflationen tagit fart. Detta sätter kommunen i ett besvärligt läge. Den dagliga driften blir dyrare, då 
priset på drivmedel till maskiner stiger, livsmedelspriserna gör skolmåltiderna dyrare och priserna 
på byggmaterial fördyrar investeringsprojekt. Skatteintäkterna hänger inte med här.  

I budgeten vi beslutar om varje år, finns en rad investeringsprojekt upptagna. Sedan budgeten 
beslutades i slutet av förra året, har priserna stigit betydligt. Klarar kommunen av den planerade 
investeringstakten? Nyligen diskuterades lokalförsörjningsplanen, men frågan är om inte det dags 
att se över även den.  

Trelleborgs kommun har en del stora projekt framför sig. Jag kan känna en oro för många av dessa 
projekt, som riskerar att fördyras, försenas eller i värsta fall behöva skjutas på framtiden.  

Jag har därför några frågor till kommunstyrelsens ordförande:  

1. Delar du min beskrivning av omvärlden och prisutvecklingen?  
2. Hur ser du på fördyring inom den löpande driften? Är det rimligt att förvänta sig att 

nämnderna klarar sina budgetar?  
3. Hur ser du på fördyring av kommunens planerade investeringar? Finns det en risk att 

projekten blir för dyra, så att den kommunala verksamheten inte kan bära kostnaderna?  
4. Även byggprojekt på marknaden drabbas av fördyringar. Finns det en risk att de bostäder 

som planeras nu kommer bli så dyra, att färre kommer att ha råd att bo där?  
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